
Obec Stožok, 962 12 Detva 

 

 

Z Á P I S N I C A 

z V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 

 

Dátum konania: 14. 06. 2023  o 17:00 hodine 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Ukončenie V. zasadnutia OZ: 14. 06. 2023 20:30 o hodine 

 

 

Program   

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice                                                                           

2. Voľba  návrhovej komisie 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Voľba hlavného kontrolóra  

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

7. Prerokovanie záverečného účtu Obce Stožok , správa audítora, stanovisko hlavného 

kontrolóra  

8. Skutočné čerpanie rozpočtu, rozpočtové opatrenie 1,2/2023 

9. Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena  - SSD, a.s.  

10. Vyber spracovateľa PHSR 

11. Výber spracovateľa Pasport dopravného značenia 

12. Výber firmy na opravu mostíka ku štadiónu 

13. Výber firmy na opravu schodiska na objekte  šatní v  ŠOA  

14. Návrh na spoluprácu s firmou DUO PROjekt na podanie žiadosti v rámci Plánu 

obnovy, 

15. Informovanie o spolupráci s firmou DUO PROjekt  na vypracovanie žiadosti na 

športovisko z MIRRI z výzvy 2/2023/SRR a zrealizovanie verejného obstarania 

16. Navýšenie nájomného, oprava a údržba bytov 

17. Rôzne 

18. Diskusia  

19. Záver 



 

1.   Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  

 

V úvode V. zasadnutia OZ starostka obce Bc. Darina Petrincová privítala všetkých 

zúčastnených a konštatovala, že zo 7 poslancov sú prítomní 6, pán Slavomír Ďurina sa 

ospravedlnil, čím je zasadnutie OZ uznášania schopné. 

Určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ- Katarína Melichová 

Overovatelia zápisnice:  J. Bystriansky, Phdr. J. Černák 

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

2.  Voľba  návrhovej komisie 

 

Za návrhovú komisiu boli zvolení:  J. Krnáč, P. Daniš 

 

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

3.   Schválenie programu OZ 

K programu OZ mala pripomienku p. J. Klimová, aby bolo zahrnuté do bodu schválenie 

investičných akcií a plán opráv. Program OZ bol schválený. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



 

4.   Kontrola uznesení 

 

Hlavný kontrolór na základe uznesenia OZ Obce Stožok prečítal vyhodnotenie plnenia 

uznesení OZ prijatých na zasadnutí OZ Stožok zo dňa 09.03.2023. 

Uz.č.37/23 – OZ B/1...cenové ponuky PHSR.......splnené, Uz.č. 37/23-OZ B/2... správa 

o kontrole uznesení ....... priebežne sa plní,  Uz.č. 38/23 A/1... predĺženie platnosti 

Komunitného plánu ........ splnené, Uz. Č. 39/23 A/1... prevod majetku obce p. Melicherčík 

....... splnené, Uz.č. 40/23 A/1... žiadosť na Program obnovy dediny oplotenie vodných 

zdrojov .............. splnené, Uz.č. 40/23 B/1... oprava uznesenia ......... bude riešená na dnešnom 

OZ, Uz. Č. 40/23 C/1 a C/2... havarijný stav v obci a zasadnutie komisie ............. splnené, Uz. 

Č. 41/23 B/1 a B/2.... bytový dôverník a zasadnutie komisie ............ splnené, Uz. Č. 43/23 

A/1,2,3,4,5... voľba hl. kontrolóra obce .................. splnené, Uz. Č. 43/23 B/1.... pasport 

dopravného značenie .................. splnené. 

 

 

 

5.  Voľba hlavného kontrolóra  

 

  

Pani starostka oznámila poslancom o doručení jednej obálky do výberového konania na 

pozíciu hlavného kontrolóra. Prihlášku a potrebné dokumenty poslal Ing. Ivan Sivok. K voľbe 

mal  pripomienku Phdr. J. Černák, že nezaregistroval vyhlásenie voľby hl. kontrolóra, kde to 

bolo zverejnené. Bolo mu odpovedané, že je to stále zverejnené na obecnej stránke na úradnej 

tabuli. Navrhol do budúcna zverejňovať na webové stránky, kde sa uverejňujú inzeráty.  

Voľba hlavného kontrolóra sa konala hlasovaním. Hlavným kontrolórom na ďalšie obdobie sa 

stal Ing. Ivan Sivok. 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 (J. Bystriansky, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Phdr. J. Černák) 

 



 

6.  Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

 

Kontrolnú činnosť hlavného kontrolóra upravuje zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnkov v §18 f, písm. b). Jednou z povinností hlavného 

kontrolóra obce je dvakrát ročne predkladať obecnému zastupiteľstvu plán kontrolnej činnosti 

na I., respektíve II. polrok kalendárneho roka. Na základe uvedeného predložil nasledovný 

plán kontrolnej činnosti: 1) dodržiavanie zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení – revízia 

vnútorných smerníc, rokovanie OZ  

2) dodržiavanie zákona č. 357/2015 Z.z. o finančnej kontrole – kontrola účtovných dokladov, 

prijaté faktúry, pokladňa – mincovka 

 3) dodržiavanie zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí – kontrola nakladania s majetkom 

obce, predaj pozemkov 

4) spracovanie stanoviska k návrhu rozpočtu na ďalšie roky 

Pri svojej kontrolnej činnosti chce aj v budúcom roku byť nápomocný pri tvorbe koncepčných 

a metodických materiálov, ako aj pri tvorbe vnútorných predpisov a smerníc obce. Poslanci 

vzali na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti. 

 

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

7. Prerokovanie záverečného účtu Obce Stožok , správa audítora, stanovisko hlavného 

kontrolóra  

Pani starostka poslala na mailové adresy poslancom správy-   správu nezávislého audítora pre 

štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo Obce Stožok z overenia ročnej účtovnej závierky za 

rok 2022 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2022. 

Poslanci  správu audítora a stanovisko hlavného kontrolóra berú na vedomie.  



Poslanci po prerokovaní schválili záverečný účet a hospodárenie obce za rok 2022 bez 

výhrad.  Taktiež schválili rozdelenie prebytku rozpočtu vo výške 125 470,98 €, upravený 

o nevyčerpané prostriedky zo ŠR vo výške 44 805,63 € na tvorbu rezervného fondu vo výške 

17 890,91 € a na vysporiadanie zostatku finančných operácií vo výške 62 774,44 €. 

Poslankyňa J. Klimová sa opýtala na úver, ktorý nám bol poskytnutý z ministerstva financií 

27 662,00 € ktorý, sa má splácať až v roku 2024 či bol čerpaný. Pani starostka odpovedala, že 

financie sú v plnej výške na účte ako boli pripísané a neboli  čerpané. 

 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 ( Miroslav Vajs ) 

 

8. Skutočné čerpanie rozpočtu, rozpočtové opatrenie 1,2/2023 

 

Pani starostka poslala na mailové adresy poslancom  skutočné  plnenie rozpočtu k 31.05.2023. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie skutočné plnenie rozpočtu k 31.05.2023 a rozpočtové 

opatrenie č.1/2023 – účelové prostriedky zo ŠR, EÚ. 

Rozpočtové opatrenia obce č. 2/2023 predniesla poslancom Ing. Miroslava Sabolová. Poslanci 

schválili zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2023, v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. b, c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  podľa priloženého 

návrhu: 

 

Bežné príjmy :      1 024 767 €               Bežné výdavky :      662 921 € 

z toho RO:               33 900 €                    z toho: RO                234 660 € 

Kapitálové príjmy :      14 285 €                    Kapitálové výdavky :    43 002 € 

z toho RO:                   0                                z toho: RO                     0 

Finančné príjmové operácie : 20 103 €               Finančné výdavkové operácie : 152 472 € 

Príjmy celkom                 1 093 055 €             Výdavky celkom              1 093 055 €    

 



 

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

9.  Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena  - SSD, a.s.  

 

  

Predmetom tejto zmluvy je zriadenie vecného bremena v prospech Stredoslovenskej 

distribučnej, a. s. ako oprávneným z vecného bremena, spočívajúce v práve umiestnenia a 

uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných 

právnych predpisov, za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v 

ktoromkoľvek čase a ročnom období na časti pozemku pare. KN-C č. 78/1. vedená ako 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1888 m^ v rozsahu dielu č. 1 o výmere 6 m', 

vyznačenom geometrickým plánom č. 36639231-162/22 vyhotoveným dňa 11.01.2023 

spoločnosťou G.P.S. Zvolen spol. s.r.o., úradne overeným Okresným úradom Detva - 

katastrálnym odborom dňa 27.2.2023, pod číslom G1-52/2023. 

Citovaný pozemok je dotknutý realizáciou stavby: „13695 - Stožok - Za Škôlkou - 

Rozšírenie NNK“. 

Predmetný pozemok je Okresným úradom Detva - katastrálnym odborom evidovaný na liste 

vlastníctva č. 462, pre katastrálne územie Stožok v prospech výlučného vlastníka 

nasledovne: Obec Stožok v podiele 1/1, ako povinného z vecného bremena. 

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 



 

10.  Vyber spracovateľa PHSR 

 

Pani starostka preposlala poslancom na email cenovú ponuku na spracovanie rozvojového 

dokumentu - Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Stožok na roky 2021 

- 2027 (2030) Poslanci  jednohlasne schválili výber spracovateľa PHSR z najnižšou cenou 

499,00 € s DPH. 

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

11.  Výber spracovateľa Pasport dopravného značenia 

 

Pani starostka preposlala poslancom na email cenové ponuky na vypracovanie pasportu 

dopravného značenia miestnych komunikácii obce Stožok. Najnižšia cena je 3 120,00 € s 

DPH.  V existujúcom pasporte dopravného značenie je potrebné doplniť križovatku v lokalite 

u Pĺžikov a križovatku nad hornými bytovkami. Poslanci navrhli pani starostke zistiť, či je 

možné dopracovať  lokality v doterajšom  pasporte dopravného značenia. V prípade, že 

nebude možné dopracovať pôvodný, bude potrebné dať vypracovať nový. 

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 



 

12.  Výber firmy na opravu mostíka ku štadiónu 

 

Pani starostka oslovila firmy na vypracovanie cenových ponúk k oprave mostíka ku štadiónu. 

Zatiaľ poslal ponuku iba pán Kamrla. Dve firmy odmietli opravu, že je tam potrebné ručné 

kopanie. Jedna firma má ešte zaslať cenovú ponuku. Poslanci navrhli počkať na  ďalšie  

cenové ponuky. 

Bod 12 sa prekladá na ďalšie stretnutie. 

 

 

13.  Výber firmy na opravu schodiska na objekte  šatní v  ŠOA  

 

Pán poslanec P. Daniš oslovil viac firiem  k oprave schodov na ŠOA. Pani poslankyňa J. 

Klimová pripomienkovala cenové ponuky, v ktorých nie sú zahrnuté metre štvorcové. 

Poslanec J. Krnáč navrhol opraviť schody betónovým poterom. Poslanci sa jednohlasne 

dohodli  zmeniť dlažbu za betónový poter a dať vypracovať výkaz výmer. Pani starostka má 

vykonať opakované ponukové konanie na opravu schodov ŠOA.  

 

Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

14.  Návrh na spoluprácu s firmou DUO PROjekt na podanie žiadosti v rámci Plánu   

obnovy 

 

Pani starostka zaslala poslancom zmluvu o poskytnutí služieb s firmou DUO PROjekt. 

Predmetom zmluvy je vypracovanie projektu s názvom „Obnova budovy Kultúrneho domu 

v obci Stožok“. Je potrebné doplniť projektovú dokumentáciu aby spĺňala podmienky výzvy. 

Poslanci schválili podpísať zmluvu v sume 3 600,00 € s DPH. 

 



Hlasovanie:   

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

15.  Informovanie o spolupráci s firmou DUO PROjekt  na vypracovanie žiadosti na 

       športovisko z MIRRI z výzvy 2/2023/SRR a zrealizovanie verejného obstarania 

 

Ďalej informovala o spolupráci s firmou na vypracovanie žiadosti o dotáciu na športoviská. 

Detské ihrisko pri spodných bytovkách na parcele KN C - par.č. 2163 pri potoku a ŠOA 

vonkajšie fitnes a detské ihrisko. Poslankyňa J. Klimová pripomienkovala, či by nebolo 

vhodné opraviť existujúce ihrisko. Pani starostka odpovedala, že drevo na opravu  už 

objednala. Čakala na výsledok z projektu. Podala žiadosť na Nadáciu SPP ktorá,  nám 

neprešla a z  Grantu SPP sme boli podporení sumou 3 000 € na ihrisko pri KD.  Pani starostka 

podpísala spoluprácu s firmou DUO PROjekt na vypracovanie žiadosti na športovisko 

z MIRRI výzvy  2/2023/SRR  v cene 1 200,00 € s DPH 

 

Za: 6 (J. Bystriansky, Phdr. J. Černák, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

16.  Navýšenie nájomného, oprava a údržba bytov 

 

Na minulom obecnom zastupiteľstve sa poslanci dohodli na stretnutí bytovej komisie so 

zvolenými bytovými dôverníkmi. Stretnutie sa týkalo zvýšenia nájomného o 15 – 20 €. Každá 

bytovka sa vyjadrila inak. V rámci zmluvy má obec právo zvýšiť nájom. Poslanci jednohlasne 

schválili zvýšenie nájmu o  20 € mesačne. 



Pani starostka sa informovala u kolegov zo susedných obcí na opravy bytových domov. Obce 

po postavení obecných bytových domov odovzdali správu bytov pod firmu Bytes, ktorá sa 

stará o údržbu a opravy. Výhoda týchto správcovských firiem je, že majú svojich 

zamestnancov, čo sa týka opráv. Navrhla odovzdať naše obecné bytovky pod správcovskú 

firmu. Naša obec nemá pracovníkov na údržby a opravy. Poslanci navrhli osloviť viac 

správcovských firiem. OZ sa  zúčastnili  bytoví dôverníci, ktorí  zastupujú bytovku. Pani Mgr. 

Martina Krupová položila otázku pani starostke, kde sa použili peniaze z fondu opráv a prečo 

boli presunuté na účet zábezpek. Pani starostka odpovedala, že keď nastúpila na funkciu 

vyšiel zákon o vrátení finančnej zábezpeky nájomníkom z 12 mesiacov na 6 mesiacov. No na 

účte  finančných zábezpek neboli financie, preto musela vrátiť financie z fondu opráv.   Ako 

je vo  funkcii  založila zvlášť účet finančných zábezpek, na ktorom sú  financie v plnej výške.  

Prečo boli čerpané financie z účtu zábezpek nevie odpovedať. Preto odovzdala slovo pani 

Klimovej, nech zodpovie na otázku,  lebo v tom čase bola ona vo funkcii starostky. Pani 

Klimová odpovedala, že financie boli použité iba za účelom potrieb bytových domov. Mgr. 

Krupová žiada  do budúceho obecného zastupiteľstva predložiť účtovné doklady na čo  boli 

použité financie z finančných zábezpek. 

 
 
 
17.  Schválenie investičných akcií  a plán opráv 

 

Pani starostka informovala poslancov k oprave mostíkov. Na opravu sú potrebné projekty, 

ktoré už dala vypracovať. Je potrebné opraviť mostík do Hraškov, do lomu a nad hornými 

bytovkami. Projekty je potrebné mať pripravené aj k výzvam o dotáciu. Na kanalizáciu sú 

vypracované projekty na psovskej ulici a hlavná ulica za OcÚ pravou stranou smerom nadol. 

Ďalej sa dá vypracovať projekt na štyri vetvy: nad kostolom do Pĺžikov  pravou aj ľavou 

stranou, cestou do lomu pravou stranou a za vrchnými bytovkami. Pre rozšírenie kanalizácie 

bude potrebný projekt na rozšírenie čističky. Projekt na cestu a chodník smerom do Pĺžikov 

a od KD po športový areál. Po dymovej skúške kanalizácie oslovila pani starostka  firmu 

Ekokanal  o opravu zamurovaných  poklopov pod chodníkom. Ďalšiu firmu zo Žiliny oslovila 

firma Ekokanal  vypracovať cenovú ponuku k oprave kanalizácii, ktorá je potrebná pre obec. 

Ďalej informovala o pokládke frézovanej drvi, ktorá bola preložená z vlaňajšieho roka. 

Zmluvu na pokládku máme podpísanú s firmou BITUNOVA spol. s.r.o.. Ide o cestu  od p. 

Malatinca smerom do Krného a dolná cesta do Hraškov. Pani starostka navrhla OZ 

o pokládku frézovej drvi na poľnú cestu do Krného. Na túto cestu máme ešte dostatok 



frézingu. Preto je potrebné s BITUNOVOU podpísať novú zmluvu alebo dodatok. Poslanci 

súhlasili. Pani Klimová sa zdržala. Pani starostka oslovila Banskobystrickú regionálnu správu 

ciest  o  oprava ciest striekaním asfaltu a sypaním kameniva. Opravili sa cesty od 

Bohumeľovej zástavky po Kolárovú. Cesta od Pĺžikov a v Krnom. Pán Černák doporučuje 

spevniť plochu pri zástavke horných bytovkách na zastávanie  autobusu.  Stojí na celej ceste, 

ktorá je úzka a neprejde popri ňom žiadne auto.  Spropagovať aplikáciu Moja obec. Pani 

Klimová doporučuje osloviť majiteľov pozemkov, ktoré sú zaburinené. Pani starostka ešte 

informovala o ceste, ktorú  preberá VÚC Banská Bystrica. Je potrebné zmeniť geometrický 

plán z ornej pôdy na zastavanú a ostatnú plochu. Poslanci zmenu geometrického  plánu 

jednohlasne schválili. 

 

 

18.  Diskusia  

 

Pán Černák požiadal OcÚ o zoznam dohodárov od roku 2021 do dnešného dňa kvôli 

prehľadu. Pani Klimová upozornila k zverejňovaniu zmlúv, aby pri zmluvách bol zverejnený 

výkaz výmer. 

 

 

  

Záver 

     Pani starostka ukončila V. zasadnutie OZ a prítomným poďakovala za účasť.  

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:                  v. r.                             .............................................  

Overovatelia zápisnice:     v.r.                           ...........................................  

                                          v.r.                                    ............................................  

Starostka obce :         Bc. Darina Petrincová, v. r.      ...........................................                    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
             
 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


